

Property Portfolio

物業組合

Ramada Hotel Kowloon, a 205-guest room hotel, is excellently located at the heart of Tsimshatsui shopping centre providing good recurring income and potential capital gain.

九龍華美達酒店，位於尖沙咀購物中心之優越地帶，擁有二百零五間客房並提供良好經常性收入及潛在資本增值。



Property Portfolio

物業組合

Shun Ho Tower, head office of the Shun Ho Group located at 24-30 Ice House Street, Central, Hong Kong.

順豪商業大廈·位於香港中環雪廠街二十四至三十號之順豪集團總部。



A commercial shopping centre with unobstructed seaview at Pak Sha Wan Pier, Sai Kung, N.T.

位於新界西貢白沙灣碼頭之全海景商業購物中心。



A residential site at Ho Chung, Sai Kung, N.T., 34 luxury houses are being built.

位於新界西貢蠔涌之一住宅發展地盤，將建成三十四間豪華半獨立屋。

Property Portfolio

物業組合

Commercial podium, No. 1 Wellington Street, Central which is rent to California Fitness Centre.
中環威靈頓街一號之商場·該商場已租予 California Fitness Centre.





A commercial development project in Shanghai, a 234-room service apartment and a shopping arcade located at the busy Xizang Road, Shanghai.

在上海之商業發展物業項目，位於上海西藏路繁忙地帶，擁有二百三十四間服務式客房及購物中心。



An elevation design of the building.
擴初設計大樓外貌。

Chateau Vivienne, 72
Mount Kellett Road, the Peak,
Hong Kong, luxury duplex
apartment building.

香港山頂加列山道七十二號
「Chateau Vivienne」·多個
豪華覆式單位住宅物業。

